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Kristiansand, 11.03.2024 

 

Årsmøtedokument i Kristiansand Kajakklubb 2024 
 

Sak 1:  Godkjenne de stemmeberettigede 

Sak 2: Velge dirigent(er) 

Sak 3:  Velge protokollfører(e)  

Sak 4:  Velge to medlemmer til å underskrive protokollen  

Sak 5: Innkallingen 
 

Innkallingen er publisert på klubbens hjemmeside, sendt ut i epost til alle medlemmer, samt 

kunngjort på klubbens utvalgssider på facebook.  

Kristiansand 20.02.24 

Styret innkaller herved til årsmøte i Kristiansand kajakklubb 

Årsmøtet avholdes onsdag 20. mars kl. 19:00, i klubbstua på Gillsvann  

Adresse: Gillsveien 10. 

Saker som et medlem ønsker behandlet av årsmøtet, må sendes styret senest 6. mars 

til leder@kristiansandkajakklubb.no 

Fullstendig saksliste med alle saksdokumenter vil bli gjort tilgjengelig senest en uke før årsmøtet, på 

klubbens hjemmeside: http://kristiansandkajakklubb.no/ 

For å ha stemmerett og kunne velges til verv, må man ha vært medlem av Kristiansand kajakklubb i 

minst én måned, fylle minst 15 år i det kalenderåret årsmøtet avholdes, og ha gjort opp sine 

økonomiske forpliktelser til klubben (betalt kontingenten). 

Alle medlemmer har møterett, talerett og forslagsrett. 

Ved spørsmål som gjelder årsmøtet, kan vi kontaktes via e-post til leder@kristiansandkajakklubb.no 

Velkommen til årsmøte! 

Med vennlig hilsen styret 

http://kristiansandkajakklubb.no/
mailto:leder@kristiansandkajakklubb.no
https://u11194885.ct.sendgrid.net/ls/click?upn=OY1Dr-2FDLzxKD9x-2BtLQfa8pEzlprnh9V7xMxaZSiXP1rmKwyj8IuJll5xYX-2FhbOgOh1AQFkG4Au3FlbkzI-2FnfyM6l5mPUFKarwbBCIsWRFCOiyqukm8XOmP9yXq5HLd4uiykLwjGXppPcwZ9Bp1dhwQ-3D-3DH5-y_scNUzHTxNRyZMXDA-2BnCq0kx4ppWKT1CmThm9Hi9pS9wbnbwkxyJ2bOkvhkRVb9BZcQN-2FgtbWFyT0xUcaUJKqMC2utqXiLD2n4jfXCfbfEbi-2B8Z-2Fqs5L1moTi8bfxS4nRq9v1ZFdKL4YA0bK9qzYLCkLRu-2BkHFzSLRjLGMtDQ2NtFKp84GN594rw9b-2F-2BJWDMOFZJj0UOGi9fQ8-2F-2Bq1OcSGObPh-2BACt0hIglwIyTURqNlJMsLHFV4uGhVtYP4UtutTqy6OyjD-2F1vVnWfUb59UpBj-2FHYTpEHU-2FcgwpXkQG2voX0Xfw02cUzgBQCCZOljAQlN8JzGjspPWZ8Qou5rfSLG8IHjdkSlvYyauc6byLUKgUJ7HDC3Q8i4n2mMNbvO592t68Bw8okLh86PKEIwKLkNOg-2BWzqcpG9-2B5sob9ObCYrs-3D
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Sak 8: Behandle idrettslagets årsberetning og utvalgsberetninger  

8.1 Styrets årsberetning 2023  

Årsmøte valgte følgende til styret: Arild Drivdal (leder), Per Gunnar Dyrhol (nestleder), Ingrid Nordal 

Kristoffersen (medlem), Henrik Sørensen (medlem), Lars Nesland (varamedlem) 

Det er avholdt 6 styremøter. Styret har samarbeidet godt. Styret har tilrettelagt og arbeidet med 

saker til det beste for utvalgene. Utvalgene har arbeidet med og styrt aktiviteten godt, og informert 

styret forløpende. Styret har fortløpende kontrollert utvalgene sine økonomiske disposisjoner iht. 

budsjetter i samarbeid med regnskapsfører. Utgifter og inntekter er stort sett iht. budsjetter. 

Saker som er behandlet av styret: 

- Styret har i samarbeid med RAG vedlikeholdt utleieleilighet på Gill. 

- Styreleder har i samarbeid med RAG hatt et formøte med Tek. Etat Kristiansand kommune 

ang. bryggeanlegget på Gill. Vi ønsker å bytte ut deler av bryggene med en steinfylling. 

- Det er søkt Statsforvalter i Agder om utfylling iht. Forurensingsloven. Vi har søkt 

Fylkeskommunen om utfylling iht. forskrift for fysiske tiltak i vassdrag. Vi har kontaktet et 

konsulentfirma for å ta påkrevde slamprøver. 

- Hytta på Langøya er så å si ferdig restaurert. Det er lagt ut informasjon i klubben om utleie 

og regler for bruk av klubbens medlemmer. 

- Adgangssystemet i Nodeviga er oppgradert og styret er blitt informert. 

- Nabovarsel ang. bygging av badstu i Lille Nodeviga er gjennomgått og diskutert. 

- Styret har anmodet utvalget i Nodeviga om å vurdere et bedre vedlikehold av bygningen. 

- Havutvalget arbeider med nytt klubbhus i Nodeviga. Planer og kostnader er lagt frem for 

styret og drøftet. Styret har bedt Hav om å legge frem dette som en sak på Årsmøtet. 

- Elv og polo gruppa har etablert seg på Gill. Styret har vurdert om gruppa skal bli et utvalg. Vi 

støtter Hav-utvalgets innstilling om at gruppa fremdeles skal organiseres under Havutvalget. 

- Årsmøtet tilsluttet seg i 2023 til sak om opprettelse av felles komite for søknadsmidler. 

Styret har ikke lykkes i å finne medlemmer som ønsker å bidra inn i dette, og drifter som 

tidligere. 

- Styret har iht. søknadsfrister søkt strømstøtte. Vi har mottatt ca. 30% av strømutgifter. 

- Det er søkt Grasrotandel. 

- Det er søkt Sparebanken Sør om penger til oppgradering av treningsrommet på Gill. Vi er 

innvilget kr. 125 000,- som utbetales når prosjektet er gjennomført.  

- Det er inngått avtale med Hakeem som ny hovedtrener i klubben. Susanne har sluttet pga. 

overgang fra studier til jobb.  

- Det er søkt om penger til Sommerskole i samarbeid med Padlegleden (Hakeem) Vi har 

mottatt kr. 200 000,-. Det ble inngått en samarbeidsavtale med Padlegleden om drift av 

Sommerskolen. 

http://kristiansandkajakklubb.no/
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- Det er søkt Cultiva og innvilget kr. 200 000 til prosjektet «Skolepadling», som vi også håper 

vil bidra til rekruttering i Klubben.  

- Styret har sett på systemer for å ha en god oversikt over klubbens dokumenter. Dokumenter 

legges inn i systemet Rushfiles.  

- Klubben har ved årsskiftet skiftet regnskapsfører.  

Styret takker Kjell Skofteby for stor innsats i klubben over mange år! 

- Styret har vedtatt å innføre nytt regnskapssystem: Visma via Norges Idrettsforbund (NIF)  

Utvalgene har fortløpende informert styret om aktiviteter og økonomi.  

Styret takker for godt samarbeid. 

Arild Drivdal 
Styreleder 
28.02.23 
 

8.2 Flattvannutvalgets årsberetning 2023  

8.2.1. Flattvannsgruppa 

Utvalget har i 2023 bestått av Per Gunnar Dyrhol (leder), Alexander Nesje (nestleder), 

Ingrid Nordal Kristoffersen (medlem) og Jan Vidar Palucha (medlem). Utvalget har regelmessige, 

minst månedlige møter gjennom året. Møtene har primært vært sammen med RAG. 

Vi er en liten, men veldig aktiv gruppe aktive padlere i flattvann, med en håndfull meget aktive 

dugnadssjeler som er med og bidrar.  

Målsetningen for å 2023 var å videreføre god kvalitet på den sportslige aktiveten, samt sette søkelys 

på aktiviteter som tilrettelegger for rekruttering av nye unge aktive padlere. 

I løpet sesongen arrangerte vi NC 4 i august. Dugnadsgruppa har ikke blitt større, og i 2023 så vi oss 

nødt til å ta bort tilbudet om skoleovernatting for de tilreisende. Dette førte til mindre 

dugnadsvakter som måtte dekkes inn (organisering før/under/etter med frokost, nattevakter, vask, 

etc.). Samtidig reduserte det inntektene og overskuddet med arrangementet.  

For 2024 jobber vi med å få til en avtale med Flekkefjord kajakklubb for at de skal håndtere 

overnatting hos oss. De vil da kunne tjene noen kroner på dette, samtidig som vi legger til rette for 

så mange deltagere som mulig på stevner vi arrangerer. Alternativ overnatting til skole er 

kostnadsdrivende for idretten vår. 

Vi har i løpet av 2023 inngått en samarbeidsavtale og treneravtale med Hakeem Teland og 

Padlegleden AS. Dette har gitt oss en god løsning på trenersiden samtidig som det gir oss flere 

muligheter for aktiviteter rettet mot rekruttering til klubben og flattvannsgruppa. 

http://kristiansandkajakklubb.no/
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Sportslig  
Med en solid sluttspurt under årets to siste Norgescup-stevner, sørget utøverne våre for et 

medaljedryss som resultatmessig gjør 2023 til et av klubbens beste år noensinne.  

Under disse Norgescuphelgene ble det avholdt Ungdomsmesterskap (U16) i lagbåt (K2 og K4) og 

Norgesmesterskap i K1 og lagbåt, i tillegg til ordinære norgescupløp. Kristiansand Kajakklubb teller 

færre medlemmer enn en del av sine konkurrenter, men det ble stilt til start i mange klasser og 

distanser.  Noen innhopp i høyere aldersklasser ble nødvendig for å fylle opp lagbåter.  

Høsten 2023 har dessuten gitt klubben to nye norgescupdebutanter, Dawud Rehan (U14) og Isabella 

Høibo (U12).  

 
UM lagbåt og NM K1 - Norgescup 5 i Tysvær 

Under UM ble det padlet K2, K4 og K2-mix. Elias Nesje og Fillip Høibo tok to bronse i K2. I K4 fikk de 

med seg Noah Dyrhol (U14) og Tuva Berge, og fireren sikret der sølv og bronse. Fillip Høibo og Tuva 

Berge fikk i tillegg med seg en bronse i K2-mix. I NM K1 hentet Sofie Berge hjem solide 2 NM-sølv og 

1 bronse i junior-klassen. 

NM lagbåt under Norgescup 6 på Årungen 

På 500m K4 fikk juniorene Lars Palucha og Odin Kjelvei med seg Fillip Høibo og Elias Nesje (begge 

U16) og tok en imponerende bronse i K4 500m. Tuva Berge gikk også opp en klasse og padlet 

sammen med Sofie Berge i K2. De tok sammen hele 2 sølv og en bronse. I tillegg tok Sofie Berge og 

Lars Palucha bronse i K2-mix. 5 nye NM medaljer til klubben! 

Utover UM og NM løpene var det ordinære NC løp. Fra Årungen dro Tuva til med 1 sølv og 2 gull. Det 

mest imponerende løpet var langløp hvor hun distanserte sine konkurrenter og var 53 sekunder før 

neste i mål. 

Dette gjør 2023 til et av de beste årene i klubbens historie. De siste årene har vi hatt 1-3 medaljer, 

men i år er resultatet 13! Ekstra gøy er det også at utøverne har satt hele 12 personlige rekorder på 

ulike distanser. 

Nordisk mesterskap 

Også i år hadde vi deltagere fra KK til nordisk mesterskap som gikk i Silkeborg i Danmark. Lars 

Palucha, Sofie Berge og Fillip Høibo ble tatt ut denne gangen. Det ble en god erfaring å ta med seg 

videre og resultatmessig var det vel midt på treet. Sofie hadde med seg en bronsemedalje hjem i 

kofferten. 

Gode forberedelser 

Bak årets resultater ligger det mye godt grunnarbeid av utøvere og trenere. De siste årene har 

Susanne Rosåsen vært hovedtrener for klubben. Etter endte studier er hun fortsatt med i klubben, 

men ga i sommer stafettpinnen som hovedtrener videre til Hakeem Teland. Her er det mye god 

kunnskap å trekke på. Susanne har erfaring som utøver selv, og som landslagstrener for U16. 

Hakeem satset internasjonalt frem til han nylig la opp, og ønsket etter dette å bruke tid på å gi 

http://kristiansandkajakklubb.no/
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treningsgleden videre til nye padlere. Klubben ser nå resultater av solid basis bygd over lang tid, 

toppet med økt treningsmengde, fokus på detaljer, og finsliping av teknikk gjennom sommeren og 

frem mot sesongens siste stevner. Dette ser ut til å ha gitt et løft - med topping av formkurve for de 

fleste. 

Trenersituasjonen  
Susanne Rosåsen avsluttet sitt masterstudium denne våren og avsluttet som hovedtrener tidlig i 

høst. Vi vil benytte anledningen til å takke Susanne for solid innsats for klubben i løpet av alle de 

årene hun har drevet treningsarbeid flere ganger i uka året igjennom. Heldigvis blir hun boende i 

byen og vil fortsatt være med i klubben, selv om det blir i noen mindre grad. 

Hakeem Teland har fra i høst tatt over ansvaret som hovedtrener for de aktive. Det er vi veldig glade 

for, og det ser ut som treningsgruppa også har håndtert overgangen godt. Med seg har Hakeem 

Jørgen Berge, som har deltatt som hjelpetrener for de yngste og vikartrener.     

Rekruttering/kurs  

Våren 2023 deltok klubben på både Fagerholtdagen og Justvikdagen for å vise frem klubben og 

rekruttere nye medlemmer. Vi reklamerte for åpen dag og sommerskole.  

I etterkant av disse to lokale arrangementene arrangerte vi åpen dag ved Gillsvann. 

Nytt av året var at vi i samarbeid med Padlegleden AS fikk støtte fra både Lotteri- og stiftelsestilsynet 

og Gjensidigestiftelsen til å arrangere sommerskole for barn. Hakeem og Susanne bidrog som 

trenere, mens de aktive i flattvannsgruppa fikk mulighet til å ha sommerjobb som hjelpetrener. 

Vi arrangerte 4 kurs på alternativt 4 og 5 dager. Til sammen 18 dager med padling og 

friluftsaktiviteter for barn mellom 10 og 14 år. Utover høsten var 4-5 av deltagerne jevnlig innom 

fellestreningene på Gillsvann.  

 

8.2.2 Masters  

Vi Masterpadlere har trent sammen og vært venner helt siden vi var unge, aktive og håpefulle, og 

trente daglig på 70- og 80- tallet. Nå har vi felles trening to ganger i uka, året rundt, og har fremdeles 

store mål i sikte! 

Deltakelse i løp har normalt vært begrenset til turløpene Blindleialøpet og Vannvittig. Utover dette 

deltok brødrene Heffermehl i World Master Games i Torino for noen år siden. Her kom de til finalen i 

K2. Arrangementet kalles OL for voksne. 

 
Vi deltok med 3 padlere i VM for Mastere på Jels Sø i Danmark i august 2023. Johan Henrik 
Heffermehl fikk en respektabel 15. plass i K1, mens Bent Gill Johannessen og Per Aasgaard fikk en 10. 
plass i K2. Det var 400 deltakere fra 30 nasjoner med i arrangementet. 
 
Den første helga i juni hvert år arrangerer vi treningssamling med 12 deltakere, hvorav noen tidlige 
Kristiansands-padlere kommer utenbys fra. Dette har vi gjort i mer enn 30 år. 

http://kristiansandkajakklubb.no/
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Anlegget på Gillsvann har vi fått et nært forhold til etter at vi utførte innvendige arbeider i 
treningsrommet på dugnad. Vi trengte jo padlemaskiner, noe de kommersielle treningsstudioene 
ikke kan tilby. 
 

8.2.3 Surfskigruppa 

Surfskigruppa har arrangert treningsløp annenhver tirsdag fra mai til september, i Kaldvellfjorden 
ved Lillesand. Der har det vært deltagere fra Risør til Søgne. 
KK surfskigruppa tok sølv i NM Surfski-dobbel (Offisielt NM i Risør) med Lars Palucha og Bjørn 
Kristensen i båten. Sistnevnte har også vært på treningsleir i Fish Hoek (Cape Town) uke 5 og 6. 
Surfskiens Mekka. 
 

8.2.4 Riksanlegg Gillsvann (RAG)  

RAG har ansvar for anlegget ved Gillsvann, bygninger, baneanlegg med utstyr, og infrastruktur, drift 
og vedlikehold av dette. 
RAG utvalg i 2023 har vært Hendrik Janitz, Olav Kjelvei og leder Bernt S. Havre. 
 

Arbeidsoppgaver gjennom året: 

Forprosjektet med brygga ved dommertårnet er startet, vi har vært i formøte med kommunen som 
sier at ønskene våre er innenfor det som kan være mulig å få til.  
Det er sendt søknad til fylkeskommunen og statsforvalteren, og bestilt grunnprøver som må på plass 
for å kunne få en endelig søknad mot kommunen på plass. Arild Drivdal har holdt i trådene på vegne 
av klubben, Flattvannsutvalget og RAG. 
 
Montering av nye fester for moringstauene på betongbyggene ved start 500 meter og 1000 meter er 
påbegynt. 
 
Baneanlegget ble også i året rigget for Norgescupstevne, NC4 denne gangen (19. - 20.8.). 
Banene ble i år tatt på land 14. oktober. En god gjeng unge og voksne var med på dugnaden. 
Utstyret vi bruker for denne jobben er blitt forbedret noe i år. 
 

8.3 Havutvalgets årsberetning 2023 

8.3.1 Havgruppa 

I året som har vært har vi arrangert flere kurs samt klubbturer og overnattingsturer. 

Annenhver lørdag i vinterhalvåret har vi hatt bassengtrening i Vågsbygd svømmehall. Veiledergruppa 

har arrangert flere samlinger for aktivitetslederne våre for å øke kompetansen. 

Aktiviteter: 

- Fyrtur til Songvår fyr 
- Helgetur Dvergsøya 
- Vinterpadling 
- Julebord 
- Fellestur til Bølgefestivalen 
- Fyrtur til Lyngør med grunnkurs 

http://kristiansandkajakklubb.no/
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- Overnattingstur til Gammeløya 
- Øvelse i iskaldt vann 
- Flere foredrag 

- Onsdagspadlinger fra påske – september 

Det ble søkt Sparebank 1 SR-bank om midler til utstyr, og fikk tildelt kr. 50 000. 

Det ble kjøpt 5 nye kajakker samt tre av de gamle forsvant ut. Ellers er det ikke så mye vi mangler på 

utstyrsfronten. 

Det er lagt ned en stor innsats i hytta på Langøya, og stedet begynner å bli ei perle! Håper enda flere 

medlemmer benytter det tilbudet fremover. 

Klubbhuset i Nodeviga 2023 

Huset er i behov av omfattende vedlikehold og utbedring. I år har det blitt satt inn ny verandadør og 

ny dør til kontoret. En vannlekkasje etter kulde ble utbedret, ny hovedstengekran og nye rør lagt inn 

der det var nødvendig. 

Vedlikeholdet har blitt holdt på et minimalt nivå i påvente av vedtak om en større ombygging / 

renovering, eventuelt nytt bygg. Det anbefales at klubben tar en beslutning her. Sikkert er det at her 

trengs en plan for å hindre et irreversibelt forfall.   

Rapport fra Langøya- komiteen 2023 

Aktivt år for hytta på Langøya. Ny bu med do og lager ble reist og tatt i bruk i løpet av våren, og ny 

brygge på land ble satt opp i løpet av høsten. En god gjeng utførte mye dugnadsarbeid på disse 

prosjektene. Begge deler er søkt til kommunen og ferdigattester derfra foreligger. 

Kristiansand kommune bevilget 100.000 kr til brygge og flytebrygge.  

Hytta har blitt tatt i bruk av klubbens medlemmer. I 2023 hadde vi 70 bookinger. Det er rekord så 

langt. 

 

8.3.2 Elvegruppa  

Det har vært gode padleforhold i de lokale elvene, noe som har bidratt til økt padleaktivitet denne 

sesongen. Nivået på de faste padlerne har og gått opp, som følge av de mer lekne båtene klubben 

har kjøpt inn.  

Nytt denne sesongen er at klubben har satt i gang med barnepadling i båter lånt av NPF. Denne 

aktiviteten har foregått hele året, med bassengtrening gjennom hele vintersesongen.  

Aktiviteter: 

- Evje river rumble: rundt 7 deltakere, de fleste overnattet i telt i hagen til et av medlemmene. 

- Grunnkurs på Kiland. Heidi holdt grunnkurs for 5 deltakere i samarbeid med Silje Netland og 

Mats Hasler.  

- Kilandsfestivalen: 15-20 deltakere var innom også denne sesongen. 

http://kristiansandkajakklubb.no/
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- Sjoa: Heidi deltok en helg som medlem i Oslo elvesportgruppe. 

- Sheep Creek festivalen i Bjerkreim. Vi var 4 deltakere fra klubben som reiste bort, og det var 

ei super helg med nye elver.  

- Julebord på Håndverkeren sammen med pologruppa. Elvegruppa holdt sitt årsmøte 

samtidig. 11 deltakere. 

- Barnepadling: Rundt 8 samlinger under broen i Tovdalselva, Boen gård på Knarrestad. Ca.4 

barn hver gang. Har fortsatt samlingene i Møglestuhallen for bassengtrening hver søndag 

gjennom hele vintersesongen.  

- Klubbpadlinger: Det har vært vanskelig å få til klubbadling på en fast dag til en fast tid. Dette 

skyldes en travel hverdag hos dem som leder aktiviteten. Bortsett fra dette har det vært mer 

padling denne sesongen enn på lenge, med en del lange dager og mer krevende padling, i 

tillegg til padling på lavere nivå. Turene har vært lagt ut i elvepadlere i Agder, så alle har hatt 

muligheten til å bli med. 

Vi har fått mer lagringsplass på Gill sammen med pologruppa, som følge av at det er kjøpt inn en 

kontainer til lagring av utstyr.  

Utstyr: Vi har kjøpt en waka goat, som passer de fleste av klubbens padlere. En leken båt, men mer 

stabil enn ripperne.  

Budsjett: Budsjettet dette året var 10 000 kroner fra driftsmidler.  

Vi brukte 9000 kroner på Waka goaten.  

Medlemmer: Denne sesongen har vi fått to nye elvepadlere. En som er student her i Kristiansand og 

en lokal som nå er klar for grunnkurs etter å ha deltatt på bassengtreninger i vinter.  

23. februar 2024 

v/ Heidi Lien Hagen i samarbeid med Øyvind Aske,  

som har stått for mesteparten av klubbens aktiviteter dette året. 

 

8.3.3 Kajakkpologruppa 

Det er 10-15 padlere som er jevnlig i aktivitet på kajakkpolo. Vi har hatt flere gjester og håper på 

fortsatt rekruttering i 2024. Vi merker at det tar tid, men at stadig flere legger merke til oss og viser 

interesse for det vi driver med.  

Aktiviteter 2023: 

- Fast ukentlig trening på vannet mandager 
- Tre deltakere på Norgescup i Larvik  
- Intervalltrening løp mandager høst/vinter. 
- Bassengtrening søndager høst/vinter. 
- Julebord på Håndverkeren sammen med elvegruppa.  

http://kristiansandkajakklubb.no/
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Utstyr: 
Vi har lånt en henger med 10 x komplett utstyr fra padleforbundet siden våren -22. Vi har fått 
beskjed om at den våren -24 skal overleveres ny klubb som ønsker å starte opp med polo-aktivitet.  

Mål er kjøpt. Måtte importeres fra Tyskland. De var kostbare, men vi er veldig fornøyde med 
handelen. Både for oss spillemessig og at de ser fine ut på Gillsvannet.  

Vi har kjøpt 8 kajakker for vrakpant (1000 kr per kajakk) fra Larvik Kajakklubb. Etter å ha fikset og 
bygd om på disse, skal minst tre vrakes. Dette er veldig gamle kajakker, men noen av spillerne våre 
kan bruke disse en periode. (ikke alle som passer dem).  

Budsjett: 
50.000 fra driftsmidler. 
Hadde håp om å kjøpe mål og sett med kajakker. Pga. dagens prisnivå ble det kjøpt inn to mål. Det er 
sendt inn flere søknader om midler. Har dessverre fått avslag på disse. Det er utfordrende å søke 
midler til aktivitet som ikke er direkte rettet mot barn og unge. Det er ønskelig på sikt, men vi må 
bygge en solid gruppe først.  

Organisering av gruppa: 
Pologruppa har rapportert til leder hav i 2023. Nina Hopen har vært leder og Andrej Tihomirov vara. 
Det er en selvdreven gruppe og de fleste lagspillerne er med på å holde aktiviteten i gang.  

 

 

Styrets innstilling til vedtak:  
Det er god aktivitet i klubben og dagens organisering ser ut til å fungere, og styrets innstilling er at 
årsmøtet tar årsmeldingene til orientering. 

 

 

 

 

 

http://kristiansandkajakklubb.no/
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Sak 9:  Behandle idrettslagets regnskap i revidert stand 
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Åse Helene Rønning har revidert Kristiansand kajakklubb sitt resultatregnskap og balanse for 

regnskapsåret 2023. 

Kommentarer til regnskapet: 

Inntekter:  
Lavere kursinntekter Hav – lavere inntekt Stevne (overnatting utgikk) ellers mindre avvik. 
Kostnader:  
Noe lavere kostnader på kurs for Hav og på Stevne for flatt. Driftsutgifter RAG ved anskaffelse av 
startbrygger er langt lavere enn budsjettert, da vi fikk kjøpt dette brukt fra Bragdøya kystlag.  
Støtte  
Noe som ikke kommer så godt frem av regnskapet er diverse støtte som er søkt om og innvilget i 
2023: 

• Sparebanken Sør - treningsrommet på Gill; innvilget kr. 125 000,- som utbetales når 
prosjektet er gjennomført. 

• Lotteri og Stiftelsestilsynet – Sommerskole 2023 og 2024 i samarbeid med Padlegleden - kr. 
200 000,-  

• Gjensidigestiftelsen – Sommerskole 2023 i samarbeid med Padlegleden – kr 167.000 

• Sparebank1stiftelsen SR bank – kjøp av utstyr HAV – kr 50.000 

• Cultiva – Skolepadling, ungdomskolen i samarbeid med Padlegleden for 2024 - kr. 200 000 

 

Styrets innstilling til vedtak: 

Årsmøtet tar regnskapet i revidert stand til orientering. 

http://kristiansandkajakklubb.no/
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Sak 10: Behandle forslag og saker 
 

10.1 Orienteringssak klubbhus Nodeviga 

Leder i Havutvalget orienterer årsmøtet om status for klubbhus i Nodeviga med foreløpig 

budsjett/økonomisk plan. Det skal etableres en prosjektgruppe og avtroppende styreleder Arild 

Drivdal stiller seg til disposisjon i dette. Øvrige engasjerte medlemmer oppfordres nå til å melde sin 

interesse. Viser ellers til tegninger under vedlegg i slutten av dette dokumentet.  

Styrets innstilling og forslag til vedtak: Årsmøtet tar orienteringen til orientering. 

 

10.2 Avsetning til klubbhus i Nodeviga 

Årsmøtet har tidligere stemt for avsetning til oppgradering/nytt klubbhus i Nodeviga. Havutvalget 

ber om at disse avsetningene videreføres.  

Styrets innstilling:  

Styret støtter at avsetning kr 1 200 000 til oppgradering/nybygg Nodeviga beholdes.  

Havutvalget får videre fullmakt til utarbeidelse av endelige løsninger, innhente 2-3 anbud for 

arbeidet som skal utføres, arbeide videre med å skaffe full finansiering og utarbeide et detaljert 

budsjett for prosjektet. 

Styret skal holdes jevnlig oppdatert om status på prosjektet. 

Når endelig plan er utarbeidet vil det bli kalt inn til ekstraordinært årsmøte for å ta beslutning om 

igangsettelse eller ikke, og om avsetningen skal benyttes til oppgradering/nybygg. 

Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar styrets forslag. 

 

10.3 Avsetning RAG  

Årsmøtet har tidligere stemt for avsetning til oppgradering av baneanlegget på Gillsvann, etter 

årsmøtevedtak i sak 10.2. 2020 «prosjekt Gillsvann – ny brygge». Det vises til dette dokumentets 

årsberetning mht. oppstart av dette prosjektet. RAG i samarbeid med Flattvannsutvalget ber 

årsmøtet om at tidligere avsetninger videreføres i klubbens budsjett.  

Styrets innstilling:  

Styret støtter at avsetning til oppgradering av brygge- og baneanlegg på Gillsvann kr. 600 000 

beholdes.  

RAG fortsetter arbeidet med prosjektering og planlegging av nytt bryggeanlegg. Ved igangsettelse og 

med budsjett innenfor rammene av avsetningen er det tilstrekkelig med styrebehandling.  

Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar styrets forslag.  

http://kristiansandkajakklubb.no/
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Sak 10.3 Fastsette medlemskontingent og treningsavgift  

Kontingent for 2024: kr 950 for enkeltmedlem, kr 1250 for familiemedlem, kr 500 student.  

Dette har stått uendret siden 2015 hvor årsmøtet besluttet å sette ned kontingenten til 

enkeltmedlem fra 1050 til 950, mens øvrige priser ble videreført fra 2014. Argumentet har vært at 

andre klubber opererer med lavere medlemskontingenter og at det er viktig å beholde lav 

kontingent pga. rekruttering. 

I løpet av de siste årene har klubben økning i kostnader, både pga. generell prisvekst og økning i 

strømkostnader og kommunale avgifter. Klubben har treningsavgift til treningsrom og båtplassavgift. 

Utøvere i barne- og ungdomsidretten betaler i tillegg egenandel for deltakelse i konkurranser og 

treningsleir. Det søkes om økonomiske midler til sportslige prosjekter og andre 

investeringsprosjekter, samt strømstøtte og grasrotandel, mens det er lite å hente av eksterne 

midler for ren drift.  

Det er viktig å justere medlemskontingenten for medlemsmassen generelt, for å møte det økte 

kostnadsbildet for drift. 

Styrets innstilling: 

Medlemskontingenten justeres for året 2025 til kr 1000 for enkeltmedlem, kr 1300 for 

familiemedlem, kr 550 student, og heretter justeres årlig iht. konsumprisindeksen. 

Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar styrets forslag. 

 

Sak 10.4 Organisasjonsplan 

Iht. klubbens lover §15 pkt.9 skal årsmøtet behandle klubbens organisasjonsplan. Gjeldende 

organisasjonsplan ble vedtatt av årsmøtet 2021. Se vedlegg. 

Styrets innstilling:  

Organisasjonsplanen er ikke blitt justert siden sist årsmøte og beholdes som beskrevet i vedlegg 

Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar styrets forslag.  
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Sak 11 Behandle utvalgenes handlingsplaner 
 

11. 1 Flattvannsutvalgets handlingsplan 2024   

11.1.1 Flattvannsgruppa 

Overordnete ambisjoner 

- Flattvann har en tydelig identitet som idrettslag.  

- Treningsarbeidet favner bredt og samtidig er klubben orientert mot prestasjonsutvikling, i 

større grad for de eldre enn for de yngste. 

- Flattvannsutvalget 2024 fortsetter å bidra til å utvikle padlemiljøet på Gillsvann, hvor det er 

like stor plass til konkurransepadlere som fritidspadlere.  

- Kajakklubben har engasjerte og involverte foreldre.  

Sportslige ambisjoner 

Trener 

- Klubben skal ha en hovedtrener med idrettsfaglig kompetanse.  

- Vi vil i tillegg ha hjelpetrenere som tar aktivitetslederkurs i regi av NPF.  

Treningsstrategi 

- Vinteren 2023-2024 blir brukt til å bygge opp et godt grunnlag kondisjonsmessig, 

styrkemessig og mentalt blant utøverne. Vi ser fram til sesongen og er klare for å utvikle 

oss som padlere og idrettsutøvere. Planen for sesongen er i første omgang å trene oss 

opp mot NC1, NC2 og NC3, som kommer før sommerferien. Det er viktig å få en god 

start på sesongen for å holde motivasjonene til å trene oppe gjennom sommeren.  

Målet for sesongen blir også å padle flere kilometer enn tidligere. Siden padling er en så 

teknisk idrett, er dette helt nødvendig.  

- Flere av utøverne har mål om å bli tatt ut på aldersbestemte landslag og representere 

Norge i Nordisk Mesterskap som avholdes i Tysvær 17.-18. august. For disse utøverne 

blir det spesielt viktig å trene godt gjennom sommeren, noe vi skal legge til rette for at 

de kan gjøre. Deretter blir det fullt fokus på de tre siste norgescupene etter 

sommerferien.  

Treningstilbud 

- Vi skal opprettholde og utvikle kvaliteten i treningsarbeidet og rette treningen inn mot 

konkrete, individuelle utviklingsmål for de aktive, med differensiering etter alder og 

ferdighet. Det lages individuell plan for hver av padlerne i alderen fra 13 år og oppover, 

med måling av styrke og utholdenhet.  

http://kristiansandkajakklubb.no/
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- Vi skal gjennomføre testløp annenhver uke i sesongen med tidtaking slik at hver enkelt 

kan se sin framgang. Dette løpet er åpent for alle klubbens medlemmer og alle typer 

kajakk. 

- Vi skal organisere minst 3 treninger pr uke for de eldre fra 13 år, og 2 for de yngste.  

- Vi skal gjennomføre en treningssamling på Gillsvann i løpet av året.  

- Påskesamling i Flekkefjord og sommerleir i Bergen skal vi også delta på. 

Talentsatsing 

- Vi skal fortsette å legge til rette for at motiverte padlere i alderen fra 13 år kan delta på 

regionale treningssamlinger i regi av NPF og Olympiatoppen.  

Konkurranser 

- Vi skal ha padlere med på minst 3 stevner i norgescup 

- Vi skal legge til rette for å at så mange som mulig deltar på Sørlandsmesterskapet.  

- Utøvere som kvalifiserer for det, deltar på aktuelle treningssamlinger med landslaget og 

alle relevante konkurranser. 

 

Idrettsklubb- utvikling 

Rekruttering 

- Vi jobber med rekruttering via introkurs, åpne dager, sommerskole  

- Vi informerer om kurs og aktivitet via hjemmeside, Facebook og eventuelle andre sosiale 

medier 

- Vi holder hjemmesiden oppdatert med informasjon om treningstider og aktiviteter   

Sosialt 

- Vi arrangerer kveldsmat i etterkant av treninger. 

- Vi gjennomfører årlig hyttetur til Hovden.  

- Vi arrangerer en årsavslutning med foreldre og utøvere.  

- Mandagsløpet er åpent for alle medlemmer og potensielle medlemmer, og skal gi gode 

rammer for samvær og aktivitet.  

HMS 

- Det er trygt å padle med kajakklubben på Gillsvann fordi vi 

o Øver egenredning/kameratredning 

o Har følgebåt på de treningene hvor det er nødvendig 

o Tar nødvendige forholdsregler hvis vi trener uten følgebåt 

- Vi tilbyr opplæring av nye foreldre i følgebåt/HMS. 

Drift og økonomi 

- Utvalget utvikler driften av flattvann slik at kravene til administrativt arbeid og dugnad 

ikke blir større enn at voksne og unge kan ta ansvar og delta i klubben.  

- Utvalget legger vekt på gode rutiner for økonomistyring.  

- Utvalget, sammen med RAG og styret, vil arbeide for en tettere relasjon til kommunen 

og andre mulige finansieringskilder, med sikte på å få støtte til nødvendig 

infrastrukturtiltak.  

http://kristiansandkajakklubb.no/
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- Utvalget har fokus på vedlikehold av båter og klubbutstyr.  

- Padlere, foreldre og masters deltar i dugnader og drift av klubben.  

- Vi skal støtte våre fremste padlere i deres satsing. 

- Kajakklubben skal på vegne av NPF arrangere: 

o NC2, 25-26 mai. 

o NM K1, UM lagbåt og NC5, 7-8 september.   

  

11.1.2 RAG handlingsplan 2024  

Prosjektet for bryggene ved dommertårnet forsetter i 2024 med mål om å få endelig søknad sendt 

inn, behandlet og forhåpentligvis godkjent. Vi starter med grunnprøver så snart isen går. 

Det må settes av tid til midlertidige utbedringer av trebrygga, det har vært is på Gillsvann i vinter. 

Betongbyggene ved 500 meter og 1000 meter start må ha flere nye fester for moringstauene, arbeid 

med montering fortsetter. 

Baneanlegget skal rigges for NC-stevner, første allerede i slutten av mai, neste i september, det må 

nok i år som tidligere å påregnes noe fornyelse og utbedringer på utstyret når det tas ut. 

Utstyret må så på land igjen i god tid før vinteren. 

Vasking og eventuelt maling av basen (den røde bua ved plenen) bør gjøres i løpet av sesongen. 

 

11.2 Havutvalgets handlingsplan 2024  
11.2.1 Hav 

For denne sesongen håper vi at kursaktiviteten i HAV er tilbake til normalt nivå. De trangere 

økonomiske tidene vil forhåpentligvis føre til at mange søker lokale aktiviteter i stedet for dyre 

reiser.  

Det planlegges: 

- 5 introkurs 

- 5 grunnkurs 

- 2 teknikk- kurs  

- 1 aktivitetslederkurs 

Vi arrangerer eget aktivitetslederkurs i klubben og håper på flere deltakere fra egne rekker. Dette er 

nå mulig pga. kompetansehevingen klubben har hatt de siste par år. Det er en god plan for 

kompetanseheving blant alle aktivitetsledere i klubben. Her gjør veiledergruppa en flott jobb! 

Vi har flere interessante turer planlagt i året som kommer, og ser frem til oppstart med klubbturer 

over påske. 

Vi begynner å få et meget bra utvalg i gode stødige kajakker i god kvalitet til våre medlemmer, noe 

som bidrar til at det ikke skal være noe problem med nok kajakker til alle, selv når vi arrangerer kurs. 

http://kristiansandkajakklubb.no/
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Arbeidet med huset i Nodeviga fortsetter. Tegninger er ferdig og det jobbes med finansiering. Dette 

redegjøres for i egen sak. 

Vi ønsker å øke samarbeidet med naboklubbene.  

Avtalen med bymisjonen videreføres. 

På Langøya er planen for 2024 å anskaffe og installere en flytebrygge. Vi håper det kan gjøres i løpet 

av våren. Kristiansand kommune bevilget 100.000 kr til brygge og flytebrygge. Det ser ikke ut til at vi 

kommer til å bruke hele dette beløpet.  

Vi trenger flere ressurspersoner som kan bidra til at vi kan holde på med alle gode aktiviteter vi 

ønsker! 

 

11.2.2 Elv 

Målet er å overføre aktivitetene for 2023 til 2024. Det er også et mål å trappe opp barnepadlingen i 

2024, og at den gruppa skal være med til Sjoa i år.  Vi krysser alt vi har for at vi kan holde grunnkurs 

på Kiland i år også, selv om elva skal bygges ut.  

Grunnkurs elv: 25. – 26. mai 2024. 

Klubben ønsker i 2024 å kjøpe flere lekne båter til sine medlemmer, da vi ser at dette har vært et av 

de viktigste tiltakene for økt aktivitet i klubben.  

Leder: Ingemar Kørling fortsetter som leder for elvegruppa. Heidi fortsetter å representere 

elvegruppa i havutvalget. 

 

11.2.3 Kajakkpolo 

Mål om å fortsette den gode utviklingen fra 2023 og rekruttere 2-3 nye faste spillere til laget. Være 

på tilbudssiden slik at flest mulig kan få prøve ut denne gøye sporten. 

 
- Delta på NM 
- Arrangere norgescup på Gills. 
- Det er ønskelig å sende deltakere på kurs. Det er litt opp til padleforbundet hva som blir 

tilbudt av kurs hvert år. Vi trenger både teknikk-, dommer- og trenerkurs. 
- Arrangere aktivitetsdag for hele klubben og introdag.  
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Sak 12 Behandle klubbens budsjett 2024 

 

http://kristiansandkajakklubb.no/


 

21 
 

 

Styret innstiller på et vedtak om budsjett med underskudd på kr. 180 000.  

Som klubb har vi lite inntekter i forhold til ønsket drift, og vi er avhengige av at det søkes om og 

innvilges friske midler fra fond og stiftelser. Det oppfordres videre til å ha en klar holdning i klubben 

om at det ikke fattes vedtak om investeringer uten at det foreligger innvilgede midler.   

Sittende styre oppfordrer påtroppende styre å justere det regnskapstekniske, slik at det synliggjøres 

hva vi får inn i klubben via søknader og hvilke kostnader disse prosjektene bærer.  

Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar styrets innstilling og forslag til budsjett. 

http://kristiansandkajakklubb.no/


 

22 
 

 

Sak 13 Valg 
 

Valgkomiteen har i år bestått av Simone Heinz (leder) og Jan Vidar Palucha (medlem). Styret 

kontaktet valgkomiteen i desember for oppstart av arbeidet.  

Vi viser til Årsmøteprotokoll 2023 for dagens organisering, og til Kubbens lover (2019), §15, pkt. 10. 

(Se eget dokument publisert sammen med Årsmøtedokumentet.) 

Valgkomiteen har følgende innstilling til nytt styre og medlemmer i utvalg, og endringer er markert 

med kursiv skrift: 

13.1 Styret 
Leder: Per Gunnar Dyrhol (2026) 

Nestleder: Henrik Sørensen (2025) 

Medlem: Alexander Nesje (2026) 

Medlem: Susanne Rosaasen (2026) 

Varamedlem: Lars Nesland (2025) 

Varamedlem: Ingrid Nordal Kristoffersen (2026) 

 

Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar innstilling til styret i Kristiansand Kajakklubb. 

 

13.2 Flattvannsgruppa 
Leder: Per Gunnar Dyrhol (2025) 

Nestleder: Alexander Nesje (2025) 

Medlem: Jan Vidar Palucha (2025) 

Medlem: Susanne Rosåsen (2026) 

Vara: Ingrid Nordal Kristoffersen (2026) 

Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar innstilling til Flattvannsgruppa. 

13.3 RAG 
Leder: Bernt Havre – (2026) 

Medlem: Hendrik Janitz – (2026) 

Medlem: Olav Kjelvei – (2026) 

Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar innstilling til RAG. 
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13.4 Havgruppa 
Leder: Henrik Sørensen – (2025) 

Nestleder: Frøydis Lind (2026) 

Medlem: Bente Hamre (2026) 

Medlem: Nina Nelata Hopen (2025) 

Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar innstilling til havutvalg. 

13.5 Elvegruppa 
Leder: Ingemar Kørling – (2025) 

Medlem: Tommy van Pelt – (2026) 

Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar innstilling til elv-utvalg. 

13.6 Polo- komité 
Leder: Nina Neleta Hopen – (2025) 

Medlem: Andrej Tihomirov – (2025) 

Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar innstilling til polo-komitéen. 

13.7 Valgkomite 
Leder:  

Medlem:  

Forslag til vedtak:  

13.6 Revisor 
 Åse Helene Rønning – (2026) 

Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar innstilling til revisor. 
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Vedlegg  
 

Til sak 10.1 Nytt klubbhuset i Nodeviga 

Skisse av 1. etg. 
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Skisse av 2. etg. 

 
 
x-x = merknad til skisse etter styrets behandling av sak:  

Her bør det vurderes dør for lett tilkomst mellom stue og kjøkken, og skyvdør/dør mellom 
kjøkken og område for trapp/toalett. 
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Skisse av fasader: 
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Vedlegg til sak 10.4 Organisasjonsplan 
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